
Formands beretning fra generalforsamling 2020 

Lad mig starte med at sige, at vi faktisk nu har kørt næsten 2 sæsoner.  2019 og 2020. 

Vi skal egentlig bare lukke 2019 økonomisk og redegørelsesmæssigt. – Det bliver svært ikke også 

at berøre 2020. 

Lad os kigge tilbage til sidste generalforsamling. ‐  5 maj 2018. ‐  Stort set alle i bestyrelsen havde 

valgt at gå på valg inkl. formand og kasserer. Eventudvalgsformanden ville bare event – Jeg tror, at 

jeg uden at overdrive, var den eneste der ikke var på vej ud af butikken.. 

Vi lavede et helt nyt bestyrelses set up (vedlagt PP præsentation) – Som vi har kørt efter lige siden. 

Og det har egentlig fungeret OK. – Corona, som vi alle vel har lært at stave til, har gjort at vi har 

taget mange bestyrelsesmøder over digitale medier. Men det har også gjort, at Jan og Erhard 

(Vores repræsentanter i Vest) i langt højere grad har deltaget på lige fod med andre i bestyrelsen 

og det har været meget gavnligt. 

Vi mistede Povl.  Hvilket er et stort tab. Povl har ydet en unik indsat for klubben. Ikke alene som 

Eventudvalgsformand, men også som person og med sine gode og velforberedte arrangementer, 

som Forårsklargøring, 4. færgers tur, vinterklargøring. Mv. Samt hans evige velvillighed til hjælp. – 

Jeg kunne blive ved. Vi fik på trods af Corona afholdt en fin ceremoni for Povl. Ca 20 velpudsede 

biler fulgte Povl på han sidste tur fra Jægerspris til Ballerup på en flot solskinsdag. 

Vi har haft masser af event i kalenderen – Rigtig mange af dem har vi måtte aflyse. Herunder 

generalforsamling, 10 års jubilæum. Fredericiamesse 4.færgerstur, med videre. 

Men der er da blevet kørt nogle ture, også med stor deltagelse. Og det er rigtig fint. Vi har kørt 

flere ture med deltagere fra Tr klubben.  Arrangementer der er arrangeret med udgangspunkt i, at 

det er arrangementer for TR biler mere end hvilken klub du er medlem af.  Flere medlemmer har 

dobbelt medlemskab. D.V.S er medlem af begge klubber og bare køre med og deltager i begge 

klubber. Det ser jeg på ingen måde problemer i. 

Jeg har selv haft møder med bestyrelsesmedlemmer i TR klubben for at se om vi ikke kunne 

udnytte hinandens kræfter lidt bedre, til gavn for medlemmerne. Og det er der gode udsigter til 

kan lykkes. 

Mich har og det er vi meget taknemmelige for trådt ind i bestyrelsesarbejdet som afløser for Povl 

og Michael Hee der oprindelig var suppleant, men har meldt sig ud og solgt sin bil.  – Mich har 

endvidere hen over vinteren afholdt flere garagemøder. – Speciel tak til Mich herfra. 

Vi har arbejdet en del med hjemmesiden – Uden at ramme nogen her, men de her IT folk kunne 

jeg godt have andre ønsker til. 

Diggi og Bjarne og Lau har kæmpet mod vejrmøller for at få nogen til at tage sig af det her og nu 

ser det endelig ud til at lykkes. Tak for indsatsen alle sammen. 

Gå bare på udkig i den ny hjemmeside. Den er ikke færdig‐ Det bliver sådan en nok aldrig. – Men 

husk at nye indlæg alene skabes af medlemmerne selv. 



Som følge af, at vi stort set har skiftet hele bestyrelsen, inkl. kasseren ud, fik vi nogen uventede 

udfordringer med banken. Hvidvasknings regler og bare manglende lyst til, at være bank for en 

Forening.  Har gjort at vi har skiftet bank. Diggi har, som kasserer brugt urimeligt mange timer, 

som i urimeligt mange timer, på at få de her forbindelser til at fungerer. Tusind tak for indsatsen 

og uden den var vi ikke her. Vi har nu fået et meget mere tidsvarende økonomi system. Så den dag 

nogen skal overtage denne kasserer post vil det blive mange gange nemmere.    ……. Og den tid 

kommer nok snart.  

Endelig en generel tak til hele bestyrelsen for et godt og givtigt samarbejde. 

 

 

 


